
TIHOMIR MILOVAC:  

- Dobar dan, svima pozdrav!  

Jedno pitanje. Naime sad će bit skoro šest godina da je kultno kino Europa zaustavilo 

svoj rad, 19.5.2019. bila je zadnja, "Posljednja kino predstava" tako se zvao zapravo film  Petera 

Bogdanovića koji je to večer bio zadnji i zadnji put je publika bila u tom prostoru. Tadašnji 

gradonačelnik je prekinuo Ugovor sa Zagrebačkim film festivalom koji je imao u najmu prostor 

pod izlikom da dvorana ide u obnovu. Naravno to nije bilo točno, obnova nije provedena ni u 

kom obliku niti je gradonačelnik tadašnji uvrstio troškove u proračun za sljedeću godinu, 2020. 

Govorilo se o tome da će zapravo prostor biti prenamijenjen i da to više neće biti kino. Javnost 

se pobunila i tu se zapravo stalo. Tadašnji gradonačelnik je ipak na neki način zaustavio svoje 

namjere i dao Kino na upravljanje KIC-u. Dogodio se potres, išlo se u projekt obnove međutim 

taj projekt je zapravo bio manjkav, dogodio se drugi potres i cijela stvar je stala.  

Od 2021. kada ova gradska uprava preuzima upravu, gradsku, krenulo se zapravo u 

sistemsko obnavljanje odnosno pripremu projekta obnove i sada je zapravo trenutak kada bi 

voljeli znati u kojem je statusu i što se sad događa. Hvala.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo zastupniku Milovcu. Odgovor će dati gradonačelnik Grada Zagreba 

Tomislav Tomašević. Izvolite.   

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Hvala zastupniče Milovac.  

Da, evo kratko ću samo pa ću dat detalje dogradonačelniku da odgovori.  

Desio se potres tako da su se promijenili standardi gradnje i više stari projekt nije 

odgovarao novim standardima, a i mučili smo se isto tako s imovinsko-pravnim jer znate da 

ona dogradnja, onaj aneks se nalazi ispod stambeno-poslovne zgrade u privatnom vlasništvu i 

s treće strane stara zgrada zapravo i ne zadovoljava moderne uvjete što se tiče borbe protiv 

požara i sve drugo. Tako da smo sve morali zapravo promijeniti ali evo bude dogradonačelnik.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo. Zamjenik gradonačelnika Luka Korlaet. Izvolite.   

 

LUKA KORLAET:  

- Pozdrav predsjedniče, kolege zastupnici,  

da, evo da dopunim gradonačelnika, da elaboriram malo.  

Dakle Kino Europa je jedan od strateških projekata ove uprave i prevažno mjesto 

gradske kulture, slažem se s vama i bavimo se njime od samog početka. Iako to možda u očima 

javnosti ne izgleda tako ali ovaj jedan ……. ……. koji imam kod sebe i koji ću vam dat 

pokazuje zapravo sve što se moralo odviti da se projekti naprave kako spada, započevši sa 

sondiranjem dakle detaljnim pregledom od strane inženjera konstrukcije koji je pokazao da je 

konstrukcija oštećena i više nego što se inicijalno mislilo. Dakle svi oni projekti su trebali biti 

novelirani s novim projektom konstrukcije, dakle idejni, glavni izvedbeni i evo sad je to 

napokon napravljeno uključivo i troškovnik i evo imamo potvrdu od javne nabave da je DON 

pri kraju, dokumentacija o nabavi pri kraju i da bi prethodno savjetovanje trebalo biti objavljeno 

kroz tjedan dana. Dakle to je de facto pokretanje nabave za izvođača. Rok je 18 mjeseci tako 

da ako recimo u lipnju budemo imali izvođača do kraja 2026. bi trebali imat kino. Projektantska 

procjena je 9 milijuna eura bez PDV-a ali vidjet ćemo šta ćemo dobit u nabavi naravno.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo gospodinu Korlaetu. Nemamo zahtjev za dodatnim objašnjenjem.  


